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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 8 november 2022 in het 
gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
mevrouw L.P. Engels-Strijbosch lid
mevrouw N.A.J.M. Otten lid
De heer M.H.A. Tijssen lid
mevrouw A.J.M. van de Ven-Vogels lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer F.P.A.C. van Zeeland lid
mevrouw J. van de Ven secretaris
de heer R. van Heijnsbergen
 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering.

2. Afsprakenlijst 27 september 2022.
Met de afsprakenlijst wordt ingestemd.
Naar aanleiding van de afsprakenlijst wordt het volgende afgesproken.
Thematische raadsbijeenkomsten worden voortaan standaard gestreamd, tenzij anders 
bepaald door het presidium. Commissieleden worden voor thematische raadsbijeenkomsten 
standaard als toehoorder uitgenodigd, tenzij anders bepaald door het presidium.
Voor wat betreft de behandeling van de begroting wordt afgesproken dat moties niet 
integraal worden voorgelezen. Het vermelden van het dictum volstaat. Eventuele vragen die 
opgesloten zitten in de beschouwingen worden afzonderlijk aangeleverd om de 
beantwoording te vergemakkelijken.
Partijen geven nog door hoeveel leden van de achterban men verwacht bij de vergadering. 
Met de opzet van de begrotingsvergadering wordt verder ingestemd. 

3. Vaststelling voorlopige agenda beeldvormende avond, commissies Ruimtelijke 
Zaken en Sociale en Algemene Zaken van respectievelijk 15 november, 30 
november en 1 december 2022.

Voor de agenda van de beeldvormende avond worden de volgende 2 onderwerpen benoemd 
en overgenomen door het presidium: 
1. Vaststellen van het plan van aanpak Energiearmoede.
2. Toelichting herinrichting Piet van Thielplein

Conceptagenda commissie Ruimtelijke Zaken 30 november 2022:
Bij de behandeling van het voorstel dorpsontwikkeling Lieshout zal ook de Stichting Plan 
Lieshout worden betrokken. 
Conceptagenda commissie Sociale en Algemene Zaken 1 december 2022:
Geen opmerkingen 
Met de conceptagenda’s wordt ingestemd.
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Met het verzoek van de heer Van Zeeland om de ingekomen brief over Blink in de commissie 
te bespreken wordt om privacy redenen niet ingestemd. De brief kan besproken worden in de 
thematische raadsbijeenkomst van 21 december. 

4. Evaluatie commissievergaderingen 4, 19 en 20 oktober en 1 november 2022.
Opgemerkt wordt dat er tijdens de commissievergaderingen nog veel technische vragen 
worden gesteld wat eigenlijk niet de bedoeling is in de nieuwe vergaderstructuur. Dit maakt 
de vergaderingen onnodig lang. Met name bij de behandeling van de raadsinformatiebrieven 
die als ingekomen stuk op de agenda staan. Indien de wens bestaat om bepaalde 
onderwerpen uitvoeriger ter discussie te stellen zouden deze onderwerpen als afzonderlijk 
agendapunt geagendeerd dienen te worden. Technische vragen dienen in beginsel schriftelijk 
te worden gesteld. 
De thematische bijeenkomst over wonen op 4 oktober heeft voor de PvdA niet opgeleverd 
wat men ervan verwacht had. De antwoorden die men verwacht had op eerder gestelde 
vragen zijn nog niet (volledig) beantwoord. Er is verder gesproken over een aantal dilemma’s 
die niet nieuw waren. Men wil graag inzichtelijk krijgen wat er in de komende tijd concreet 
gebouwd gaat worden. Dat complete overzicht is er nog steeds niet. 
De voorzitter geeft aan dat gecheckt wordt of het ‘dashbord’ dat is ontwikkeld, nog completer 
gemaakt kan worden. De raad heeft recht op alle informatie en het college probeert hier ook 
volledig in te zijn. Als bepaalde informatie niet vergaard kan worden moet dat ook helder 
gecommuniceerd worden. 
Het valt hem ook op dat er inderdaad nog veel technische vragen worden gesteld in de 
commissies. Het aanpassen van de agenda, staande de vergadering, en het op een correcte 
wijze behandelen van voorstellen is door hem teruggekoppeld met betrokkenen. 
De heer Tijssen is erg te spreken over de behandeling van de grondnota in de commissie 
Sociale en Algemene Zaken. De presentatie en ambtelijke ondersteuning was erg 
verhelderend. Een onderwerp als de grondnota is bij uitstek geschikt om te behandelen 
tijdens een beeldvormende avond.

5. Evaluatie raadsvergaderingen 29 september en 3 november 2022.
Geen bijzonderheden. 

6. Evaluatie raadsvisitatie Lieshout 11 oktober 2022.
Het was een positieve bijeenkomst. Jammer dat er maar 2 verenigingen aanwezig waren. 
Men had er meer verwacht. Opgemerkt wordt dat de opzet van de visitatie van enkele jaren 
geleden, met een kleine rondgang door de kern, meer dynamiek geeft en leidt tot andere 
inhoudelijke gesprekken. Deze opmerking wordt meegenomen bij de organisatie van de 
volgende visitatie. 

7. Vergaderschema 2023
Naar aanleiding van enkele opmerkingen over het vergaderschema worden de volgende 
afspraken gemaakt:
- De raadsvisitatie wordt verplaatst naar het voorjaar (april/mei).  
- De raadsexcursie en het raadsuitstapje zijn 2 verschillende activiteiten en blijven  
gescheiden van elkaar plaatsvinden.
- Het raadsuitstapje wordt 1 keer in de 4 jaar in Laarbeek georganiseerd, bij voorkeur kort 
na de verkiezingen.
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- De thematische raadsbijeenkomst van eind 2023 wordt gepland op 30 november.

8. Jaarplanning 
Tijdens de thematische raadsbijeenkomst van 21 december worden volgende onderwerpen 
behandeld:
- Samenkomst sociaal domein met veiligheidsdomein
- Stand van zaken ondermijning en handhaving
- Ingekomen brief Blink inzake ontslag directeur.
Deze bijeenkomst is alleen toegankelijk voor raadsleden en wordt niet gestreamd. 

In de thematische raadsbijeenkomst van 16 februari 2023 worden de volgende onderwerpen 
behandeld:
- Informatiebeveiliging
- Integriteit (bureau Necker wordt hiervoor benaderd)
Deze bijeenkomst is toegankelijk voor raadsleden en commissieleden en wordt gestreamd. 

9. Wat verder ter tafel komt.
- De evaluatie van de nieuwe vergaderstructuur wordt uitgesteld tot eind volgend jaar.
- Thema avond N279. Op voorstel van de burgemeester wordt voorlopig nog geen thema 

avond gepland. Hij meldt dat een brede belangenbenadering als uitgangspunt gaat gelden 
in een nieuw gevormde stuurgroep. Namens Laarbeek heeft hij daar zitting in. Nog dit jaar 
wordt er een plan van aanpak opgesteld. Er zit veel druk op. Het is beter om deze 
ontwikkelingen even af te wachten. Hij zal raad en commissie op de hoogte houden van 
het verdere verloop.

- De heer Tijssen vraagt of burgercommissieleden ook een Laarbeek emailaccount kunnen 
krijgen. De vraag wat dit technisch en financieel betekent is uitgezet bij de ICT afdeling.  

- Desgevraagd legt de burgemeester uit dat het geplande muziekevenement in het kader 
van de viering van 25 jaar Laarbeek niet doorgaat omdat de financiële risico’s simpelweg 
te groot zijn. Er is gekeken naar mogelijke alternatieven, maar die hebben uiteindelijk ook 
tot niets geleid. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 14-6-

22
Samenwerkingsagenda 
gemeenschappelijke 
regelingen

Invulling info-avond Burgemeester/ 
secretaris/griffier

2. 8-11-
22

Emailaccount Laarbeek 
voor burgercommissie-
leden

Onderzoeken wat 
de technische en 
financiële 
consequenties zijn

Griffier 

3. 8-11- Planning raadsvisitatie Plannen datum in Griffier
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22 het voorjaar 
(mei/juni)


